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ZÁPIS ze schůze rady č. 3/2022
MĚSTO ÚPICE

datum: 28. 11. 2022, čas: 14:00 - neanonymizovaná verze zápisu

Prezence:

Přítomni: (5) Petr Hron, Ing. Martin Kořízek, Jaromíra Galuščáková, Mgr. Martin Dytrych, Jiří
Adam

Omluveni: (0)
Nepřítomni: (0)
Hosté:  
Zapisovatel/ka: Petra Vylíčilová

Přítomno je 5 členů a rada je usnášeníschopná.

Jednání zahájeno 28.11.2022 v 14:02:27

1. Určení zapisovatele (bod číslo 1)
Předkladatel: Petr Hron

Projednávání bodu bylo zahájeno v 14:05:12

Předsedající navrhl jednotlivé členy pracovních komisí

Ověřovatelé: Ing. Martin Kořízek, Petr Hron
Předsedající: Petr Hron

Bod byl přijat bez hlasování.

Diskuze zahájena v 14:05:12

Projednávání bodu bylo ukončeno v 14:06:43

2. Schválení programu jednání (bod číslo 2)
Předkladatel: Petr Hron

Projednávání bodu bylo zahájeno v 14:06:50

Program jednání
1. Určení zapisovatele
2. Schválení programu jednání
3. Prodej pozemkové parcely č. 2181 v k.ú. Radeč
4. Prodej pozemkové parcely č. 2180/1 v k.ú. Úpice
5. Smlouva o výpůjčce vitrín
6. Smlouva o právu provést stavbu sjezdu a omezení užívání nemovitosti
7. Oznámení společnosti ČEZ Distribuce a.s.
8. Nařízení č. 9/2022 o placeném stání na místních komunikacích ve městě Úpice
9. Revokace usnesení Rady RM/2/29/2022



2 / 19

Diskuze zahájena v 14:06:50

Hlasování
pro: (5) Mgr. Martin Dytrych, Jiří Adam, Petr Hron, Jaromíra Galuščáková, Ing. Martin Kořízek
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)
Návrh byl přijat.
  
termín: ihned  

Projednávání bodu bylo ukončeno v 14:11:37

3. Prodej pozemkové parcely č. 2181 v k.ú. Radeč (bod číslo 3)
Předkladatel: Kateřina Klasová

Projednávání bodu bylo zahájeno v 14:15:49

Důvodová zpráva
P. Milan Tarčák žádá o prodej pozemku č. 2181 v k.ú. Radeč z důvodu rozšíření své nemovitosti kvůli
svažitému terénu. Na svých pozemcích chová včely a skladuje dřevo.

Diskuze zahájena v 14:15:49

V 14:18:51 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Kateřina Klasová") v
tomto znění:

Rada doporučuje zastupitelstvu obce/města schválit prodej pozemku obce č. 2181 v k.ú. Radeč o
výměře 209 m2 za celkovou cenu 41.800,- Kč. Správní poplatek za návrh na vklad do katastru
nemovitostí hradí žadatel.

Hlasování
pro: (5) Mgr. Martin Dytrych, Jiří Adam, Petr Hron, Jaromíra Galuščáková, Ing. Martin Kořízek
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-40-3/22
zodpovídá: Kateřina Klasová
termín: 12. 12. 2022

Projednávání bodu bylo ukončeno v 14:20:58

4. Prodej pozemkové parcely č. 2180/1 v k.ú. Úpice (bod číslo 4)
Předkladatel: Kateřina Klasová

Projednávání bodu bylo zahájeno v 14:21:09

Důvodová zpráva
Žádost paní Bc. Marcely Karolíny Maixnerové o pronájem nebo prodej části p.p.č. 2180/1 v k.ú.
Úpice

Paní Maixnerová žádá o prodej nebo pronájem části uvedeného pozemku z důvodu vybudování
prosklené terasy přilehlé k domu v jejím vlastnictví.
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V tomto případě není vhodné uvažovat o pronájmu, protože terasa bude pevně spojena se zemí a
tudíž nebude možné pozemek v případě skončení pronájmu uvést do původního stavu.

Žadatelka bude hradit veškeré náklady související s prodejem části pozemku tj. geometrický plán a
správní poplatek za návrh na vklad do KN. Žadatelka s úhradou nákladů souhlasí.

Diskuze zahájena v 14:21:09

V 14:21:32 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Kateřina Klasová") v
tomto znění:

Rada doporučuje zastupitelstvu obce/města schválit prodej části pozemku obce č. 2180/1 v k.ú.
Úpice v rozsahu cca 1,5 x 3 m, přesná výměra bude dána geometrickým plánem. Náklady na
zpracování geometrického plánu a správní poplatek za návrh na vklad do katastru nemovitostí
bude hradit žadatelka. Cena za část pozemkové parcely č. 2180/1 je dána organizačním
opatřením č. 7/2021 tj. 350 Kč/m2 

Hlasování
pro: (5) Jiří Adam, Mgr. Martin Dytrych, Ing. Martin Kořízek, Petr Hron, Jaromíra Galuščáková
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-41-3/22
zodpovídá: Kateřina Klasová
termín: 12. 12. 2022

Projednávání bodu bylo ukončeno v 14:21:48

5. Smlouva o výpůjčce vitrín (bod číslo 5)
Předkladatel: Kateřina Klasová

Projednávání bodu bylo zahájeno v 14:22:25

Důvodová zpráva
V rámci obnovy městského mobiliáře jsme zakoupili nové vitríny na ul. Pod Městem do proluky u
pozemku p. Čepelky a ul. Dr. A. Hejny před městský penzion. Vitríny v ul. Pod Městem budou
svěřeny do majetku MKS a vitríny před penzionem STCJH. Nevyužité plochy mohou obě organizace
pronajmout dál třetí osobě. Tj. MKS dál pronajme plochu tenistům, rybářům a p. Jansovi pohřební
službě a STCJH cestovní agentuře.

Diskuze zahájena v 14:22:25

K tomuto bodu se vyjádřili: Jiří Adam, Ing. Martin Kořízek, Petr Hron

V 14:29:54 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Kateřina Klasová") v
tomto znění:

Rada schvaluje uzavření Smlouvy o výpůjčce vitrín s možností pronájmu nevyužité plochy třetí
straně s příspěvkovými organizacemi Města STCJH a MKS.

Hlasování
pro: (5) Mgr. Martin Dytrych, Jiří Adam, Petr Hron, Ing. Martin Kořízek, Jaromíra Galuščáková
proti (0)
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zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-42-3/22
zodpovídá: Kateřina Klasová
termín: 12. 12. 2022

Projednávání bodu bylo ukončeno v 14:30:04

6. Smlouva o právu provést stavbu sjezdu a omezení užívání
nemovitosti (bod číslo 6)
Předkladatel: Kateřina Klasová

Projednávání bodu bylo zahájeno v 14:30:16

Důvodová zpráva
V rámci projektování II. etapy cyklostezky Úpice stadion – centrum je potřeba vyřešit začátek
cyklostezky- zřídit sjezd z komunikace II/304, která je majetku KHK.

Diskuze zahájena v 14:30:16

V 14:32:07 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Kateřina Klasová") v
tomto znění:

Rada schvaluje uzavření Smlouvy o právu provést stavbu sjezdu a omezení užívání nemovitosti č.
9/60/22/0278/Ja/F se Správou silnic Královéhradeckého kraje se sídlem Na Okrouhlíku 1371/30,
500 02 Hradec Králové, IČO: 70947996 v rámci připravované investiční akce Cyklostezka Úpice
stadion – centrum II. etapa.

Hlasování
pro: (5) Mgr. Martin Dytrych, Jaromíra Galuščáková, Petr Hron, Ing. Martin Kořízek, Jiří Adam
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-43-3/22
zodpovídá: Kateřina Klasová
termín: 12. 12. 2022

Projednávání bodu bylo ukončeno v 14:32:13

7. Oznámení společnosti ČEZ Distribuce a.s. (bod číslo 7)
Předkladatel: Kateřina Klasová

Projednávání bodu bylo zahájeno v 14:32:19

Důvodová zpráva
ČEZ Distribuce na základě požadavku majitele č.p. 258 zadala projekční kanceláři Rydval-elektro
s.r.o. zpracování projektové dokumentace na posílení podzemního vedení NN a VN. Jedná se o
umístění nové trafostanice a nového kabelového vedení NN a VN na pozemcích Města Úpice a to:
p.p.č. 305/2, 302/1, 302/2, 1554/4 a  st.p.č. 887 v k.ú. Úpice. Stavba bude zřizována ve veřejném
zájmu.
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Diskuze zahájena v 14:32:19

V 14:36:35 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Kateřina Klasová") v
tomto znění:

Rada bere na vědomí oznámení společnosti ČEZ Distribuce, a.s.se sídlem Teplická 874/8, 405 02
Děčín, zastoupené společností Rydval – elektro s.r.o., Pražská 360, 500 04 Hradec Králové o
umístění trafostanice DTS pro č.p. 258 – zakázka č. IV-12-2025412 na pozemkové parcele č.
302/1 v k.ú. Úpice v majetku Města Úpice.

Hlasování
pro: (5) Mgr. Martin Dytrych, Petr Hron, Jaromíra Galuščáková, Jiří Adam, Ing. Martin Kořízek
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-44-3/22
zodpovídá: Kateřina Klasová
termín: 12. 12. 2022

Projednávání bodu bylo ukončeno v 14:37:21

8. Nařízení č. 9/2022 o placeném stání na místních komunikacích
ve městě Úpice (bod číslo 8)
Předkladatel: Petr Hron

Projednávání bodu bylo zahájeno v 14:37:27

Důvodová zpráva
Na základě rozhodnutí zastupitelstva města o zpoplatnění parkování v centru města bylo připraveno
nařízení o placeném stání na místních komunikacích.

Diskuze zahájena v 14:37:27

V 14:49:40 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Petr Hron") v tomto
znění:

Rada schvaluje

- nařízení č. 9/2022 o placeném stání na místních komunikacích ve městě Úpice s účinností od
1.2.2023;

- ukládá tajemnici zveřejnit nařízení ve sbírce právních předpisů obcí.

Hlasování
pro: (5) Jiří Adam, Mgr. Martin Dytrych, Petr Hron, Jaromíra Galuščáková, Ing. Martin Kořízek
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-45-3/22
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zodpovídá: Šárka Bušinská
termín: IHNED (12. 12. 2022)

Projednávání bodu bylo ukončeno v 14:50:02

9. Ceník placeného stání (bod číslo 17)
Předkladatel: Petr Hron

Projednávání bodu bylo zahájeno v 14:51:06

Diskuze zahájena v 14:51:06

V 15:03:16 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Petr Hron") v tomto
znění:

Rada schvaluje ceník placeného stání na vymezených úsecích místních komunikací na území
města Úpice s účinností od 1.2.2023.

Hlasování
pro: (5) Ing. Martin Kořízek, Petr Hron, Jiří Adam, Mgr. Martin Dytrych, Jaromíra Galuščáková
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-46-3/22
zodpovídá: Šárka Bušinská
termín: IHNED (12. 12. 2022)

Projednávání bodu bylo ukončeno v 15:03:30

10. Revokace usnesení Rady RM/2/29/2022 (bod číslo 9)
Předkladatel: Petr Hron

Projednávání bodu bylo zahájeno v 15:03:47

Důvodová zpráva
Vážený pane starosto,

 

vzhledem k tomu, že jsem vzal v úvahu funkci předsedy pro bezpečnost a prevenci kriminality,
nedokážu najít pro výkon předsedy dostatečný čas a plně se této funkci věnovat.

Jsem tip člověka, který jakoukoliv svoji práci dělá na 100% a po posouzení všech mých funkcí a
aktivit, nejsem schopen se momentálně časově ani pracovně funkci předsedy plně věnovat. Po
konzultacích jak s rodinou, tak s kolegy, nedokážu momentálně některé aktivity omezit, nebo úplně
vypustit. 

Vzhledem k tomu, že jsem mimo jiné i místopředseda MK SPD Úpice, místopředseda OK SPD
Trutnov , předseda výboru SVJ 40bytového domu, zastupitel města a budoucí člen kontrolního
výboru, tak po zvážení nejsem schopen se plně věnovat i předsednictví výboru pro bezpečnost. Pro
mě je důležité být aktivním zastupitelem a členem kontrolního a bezpečnostního výboru. Ten čas
nejsem teď momentálně schopen najít, i když jsem myslel, že ho najdu.
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Tímto Vás pane starosto prosím pouze  o funkci člena ve výboru pro bezpečnost a prevenci
kriminality.

 

Předem děkuji a přeji hezký den,

 

Radek Mráz

Diskuze zahájena v 15:03:47

K tomuto bodu se vyjádřili: Petr Hron

V 15:05:49 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Petr Hron") v tomto
znění:

 

Rada:
- revokuje usnesení rady RM/2/29/2022 ze dne 14.11.2022 o zvolení předsedy komise pro
bezpečnost a prevenci kriminality p. P. Břicháčka;
- jmenuje předsedou komise pro bezpečnost a prevenci kriminality p. Davida Krůtu.

Hlasování
pro: (5) Mgr. Martin Dytrych, Jaromíra Galuščáková, Ing. Martin Kořízek, Jiří Adam, Petr Hron
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-47-3/22
zodpovídá:  
termín: IHNED (28. 11. 2022)

Projednávání bodu bylo ukončeno v 15:06:01

11. Směrnice č. 4/2015 o provozování městského kamerového
dohlížecího systému (bod číslo 10)
Předkladatel: Petr Hron

Projednávání bodu bylo zahájeno v 15:06:29

Důvodová zpráva
Pořízením nového kamerového bodu byly doplněny údaje ve Směrnici č. 4/2015.

Diskuze zahájena v 15:06:29

K tomuto bodu se vyjádřili: Petr Hron

V 15:07:20 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Petr Hron") v tomto
znění:

Rada schvaluje verzi č. 8 Směrnice č. 4/2015 o provozování městského kamerového dohlížecího
systému s účinností od 1. 1. 2023.
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Hlasování
pro: (5) Mgr. Martin Dytrych, Jaromíra Galuščáková, Jiří Adam, Ing. Martin Kořízek, Petr Hron
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-48-3/22
zodpovídá: Šárka Bušinská
termín: 1. 1. 2023

Projednávání bodu bylo ukončeno v 15:07:27

12. Oprava městského kamerového dohlížecího systému města
Úpice (bod číslo 11)
Předkladatel: Petr Hron

Projednávání bodu bylo zahájeno v 15:07:42

Důvodová zpráva
Pro zajištění bezproblémového přenosu dat z kamerového bodu, umístěného na stožáru veřejného
osvětlení na křižovatce ulic Pod Městem, Dr. E. Beneše a Dr. A. Hejny, byla z rozpočtu města Úpice
na rok 2022 provedena oprava datového spoje formou výměny za nový.

Diskuze zahájena v 15:07:42

V 15:08:50 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Petr Hron") v tomto
znění:

Rada bere na vědomí opravu datového spoje a uzavření smlouvy na pořízení kamerového bodu
pro městský kamerový dohlížecí systém města Úpice číslo 6922 se společností ADC CZ, spol.s
r.o., se sídlem Havlíčkova 9, 541 01, Trutnov, IČ: 15038459.

Hlasování
pro: (5) Mgr. Martin Dytrych, Jaromíra Galuščáková, Jiří Adam, Ing. Martin Kořízek, Petr Hron
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-49-3/22
zodpovídá: Martin Hofman
termín: 30. 11. 2022

Projednávání bodu bylo ukončeno v 15:08:59

13. Pořízení nového kamerového bodu na budovu Městského
penzionu (bod číslo 12)
Předkladatel: Petr Hron

Projednávání bodu bylo zahájeno v 15:09:28
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Důvodová zpráva
Pro zvýšení bezpečnosti ve městě bude z rozpočtu města Úpice na rok 2022 rozšířen městský
kamerový dohlížecí systém o 1 kamerový bod.

Diskuze zahájena v 15:09:28

V 15:09:43 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Petr Hron") v tomto
znění:

Rada bere na vědomí pořízení nového kamerového bodu na budovu Městského penzionu v ulici
Dr. A. Hejny 133, Úpice a uzavření smlouvy na pořízení kamerového bodu pro městský kamerový
dohlížecí systém města Úpice číslo 7022 se společností ADC CZ, spol.s r.o., se sídlem Havlíčkova
9, 541 01, Trutnov, IČ: 15038459.

Hlasování
pro: (5) Petr Hron, Ing. Martin Kořízek, Mgr. Martin Dytrych, Jiří Adam, Jaromíra Galuščáková
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-50-3/22
zodpovídá: Martin Hofman
termín: 16. 12. 2022

Projednávání bodu bylo ukončeno v 15:10:03

14. Smlouva o poskytování služeb pro přímé propojení do
centrálního místa služeb (CMS) prostřednictvím komunikační
infrastruktury veřejné správy (KIVS) (bod číslo 13)
Předkladatel: Petr Hron

Projednávání bodu bylo zahájeno v 15:11:04

Důvodová zpráva
Městu Úpice vznikne zákonná povinnost přistupovat k registrům a rejstříkům státu prostřednictvím
KIVS s využitím komerčního operátora schváleného Ministerstvem vnitra ČR.

Diskuze zahájena v 15:11:04

V 15:12:04 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Petr Hron") v tomto
znění:

Rada schvaluje smlouvu o poskytování služeb pro přímé propojení do CMS se společností N_SYS
s.r.o. se sídlem Krásnohorské 1748, 547 01 Náchod, IČ: 25254405. Tato společnost bude
zprostředkovatelem komerčního operátora schváleného Ministerstvem vnitra ČR.

Hlasování
pro: (5) Ing. Martin Kořízek, Jiří Adam, Petr Hron, Mgr. Martin Dytrych, Jaromíra Galuščáková
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)
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Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-51-3/22
zodpovídá: Martin Hofman
termín: 31. 12. 2022

Projednávání bodu bylo ukončeno v 15:12:19

15. odměny ředitelům příspěvkových organizací (bod číslo 14)
Předkladatel: Petr Hron

Projednávání bodu bylo zahájeno v 15:12:54

Diskuze zahájena v 15:12:54

V 15:19:16 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Petr Hron") v tomto
znění:

Rada  schvaluje odměny ředitelům příspěvkových organizací v navržené výši.

Hlasování
pro: (4) Jiří Adam, Jaromíra Galuščáková, Petr Hron, Ing. Martin Kořízek
proti (0)
zdržel se: (1) Mgr. Martin Dytrych 
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-52-3/22
zodpovídá:  
termín: 28. 11. 2022

Projednávání bodu bylo ukončeno v 15:19:23

16. Plán práce Zastupitelstva města na první pololetí (bod číslo 15)
Předkladatel: Petr Hron

Projednávání bodu bylo zahájeno v 15:19:36

Diskuze zahájena v 15:19:36

V 15:20:04 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Petr Hron") v tomto
znění:

Rada doporučuje zastupitelstvu města schválit plán práce zastupitelstva města na první pololetí
2023.

Hlasování
pro: (5) Ing. Martin Kořízek, Jiří Adam, Jaromíra Galuščáková, Mgr. Martin Dytrych, Petr Hron
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-53-3/22
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zodpovídá: Petr Hron
termín: IHNED (12. 12. 2022)

Projednávání bodu bylo ukončeno v 15:20:13

17. Žádost o zapojení Městského gymnázia a střední odborné školy
do OP Jan Amos Komenský (bod číslo 16)
Předkladatel: Petr Hron

Projednávání bodu bylo zahájeno v 15:20:27

Diskuze zahájena v 15:20:27

V 15:22:07 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Petr Hron") v tomto
znění:

Rada schvaluje zapojení Městského gymnázia a střední odborné školy Úpice do Operačního
programu Jan Amos Komenský Ministerstva školství ČR - výzva Šablony pro SŠ a VOŠ I. a přijetí
dotace ve výši 1 335 928 Kč.

Hlasování
pro: (5) Jaromíra Galuščáková, Petr Hron, Mgr. Martin Dytrych, Ing. Martin Kořízek, Jiří Adam
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-54-3/22
zodpovídá: Petr Hron
termín: 12. 12. 2022

Projednávání bodu bylo ukončeno v 15:25:02

18. Hlasovací a evidenční systém USNESENÍ.cz (bod číslo 18)
Předkladatel: Petr Hron

Projednávání bodu bylo zahájeno v 15:25:56

Důvodová zpráva
Evidenční systém Usnesení.cz pokrývá celý proces agendy počínaje sestavením programu a konče
vygenerováním, ověření a zveřejněním zápisu na  www stránkách. Výstupy jsou rovněž k dispozici v
elektronické podobě pro uložení do  spisové služby.

Cenová nabídka – aplikace usnesení.cz - výše měsíční platby bez DPH: 3 552,15 Kč + 69 Kč za
přístup jednoho pracovníka úřadu,

Diskuze zahájena v 15:25:56

V 15:26:37 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Petr Hron") v tomto
znění:

Rada doporučuje zastupitelstvu schválit pořízení evidenčního systému Usnesení.cz za nabídkovou
cenu a zahrnout jeho pořízení do rozpočtu na r. 2023.
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Hlasování
pro: (5) Mgr. Martin Dytrych , Jiří Adam, Ing. Martin Kořízek, Jaromíra Galuščáková, Petr Hron
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-55-3/22
zodpovídá: Šárka Bušinská
termín: 14. 12. 2022

Projednávání bodu bylo ukončeno v 15:26:56

19. Návrh č. 2 rozpočtu na rok 2023 (bod číslo 19)
Předkladatel: Hana Turečková

Projednávání bodu bylo zahájeno v 15:27:12

Důvodová zpráva
Návrh č. 1 rozpočtu na rok 2023 byl přepracován z důvodu zejména přehodnocení výdajů na energie
a s tím i souvisejících příspěvků na provoz zřízených příspěvkových organizací, daňových příjmů se
zohledněním předpokládané výše za rok 2022 a příjmu z parkovného. Do návrhu rozpočtu byla
zahrnuta rezerva na energie a navýšení kapacity Městské policie o jednoho strážníka. Podrobněji viz
přiložený soubor xls "rozpocet_2023_navrh_2". Návrh rozpočtu je uveden na listě "návrh rozpočtu".
Podklad pro vytvoření vychází z listu "FIN". V předloženém návrhu je zároveň i návrh rozpočtu
sociálního fondu (podrobněji list "SF").

V souvislosti s navrženou rezervou na energie je ke zvážení schválení závazného ukazatele pro
příspěvkové organizace na spotřebu energie (účty 502 a 503).

Diskuze zahájena v 15:27:12

V 16:13:43 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Hana Turečková") v
tomto znění:

Rada doporučuje zastupitelstvu města schválit návrh č. 2 rozpočtu města na rok 2023 včetně
příspěvků na provoz zřízených příspěvkových organizací a závazného ukazatele spotřeby energie
příspěvkových organizací a rozpočet sociálního fondu města.

Hlasování
pro: (5) Mgr. Martin Dytrych , Petr Hron, Ing. Martin Kořízek, Jaromíra Galuščáková, Jiří Adam
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-56-3/22
zodpovídá:  
termín: 28. 11. 2022

Projednávání bodu bylo ukončeno v 16:13:50
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20. Rozpočtové opatření č. 9/2022 (bod číslo 20)
Předkladatel: Hana Turečková

Projednávání bodu bylo zahájeno v 16:14:00

Důvodová zpráva
Z důvodu přijetí dotací je předkládáno rozpočtové opatření.

Diskuze zahájena v 16:14:00

V 16:15:48 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Hana Turečková") v
tomto znění:

Rada doporučuje zastupitelstvu města schválit rozpočtové opatření č. 9/2022:
Příjmy: 1 427 410,00 Kč
Výdaje 1 396 354,00 Kč
Financování: -31 056,00 Kč.
 

Hlasování
pro: (5) Mgr. Martin Dytrych, Petr Hron, Jaromíra Galuščáková, Jiří Adam, Ing. Martin Kořízek
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-57-3/22
zodpovídá:  
termín: 28. 11. 2022

Projednávání bodu bylo ukončeno v 16:15:56

21. Zvýšení prostředků na činnost klubu důchodců v roce 2022
(bod číslo 21)
Předkladatel: Hana Turečková

Projednávání bodu bylo zahájeno v 16:16:38

Diskuze zahájena v 16:16:38

V 16:17:16 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Hana Turečková") v
tomto znění:

Rada schvaluje navýšení prostředků v roce 2022 na činnost klubu důchodců na 20 tis. Kč.

Hlasování
pro: (5) Petr Hron, Ing. Martin Kořízek, Jaromíra Galuščáková, Mgr. Martin Dytrych , Jiří Adam
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-58-3/22
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zodpovídá:  
termín: IHNED (28. 11. 2022)

Projednávání bodu bylo ukončeno v 16:17:25

22. Rozpočtové opatření na rok 2022 a 2023 (bod číslo 22)
Předkladatel: Hana Turečková

Projednávání bodu bylo zahájeno v 16:23:21

Důvodová zpráva
Z důvodu menší četnosti zasedání zastupitelstva města je praktické povolit radě provádět rozpočtová
opatření, která provádějí změnu závazných ukazatelů z titulu přesunu prostředků mezi závaznými
ukazateli, tzn. že nedochází k navyšování výdajů.

Diskuze zahájena v 16:23:21

V 16:23:37 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Hana Turečková") v
tomto znění:

Rada doporučuje zastupitelstvu města schválit do pravomocí rady města rozhodování o
rozpočtových opatřeních v rámci schváleného rozpočtu.

Hlasování
pro: (5) Mgr. Martin Dytrych, Ing. Martin Kořízek, Petr Hron, Jiří Adam, Jaromíra Galuščáková
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-59-3/22
zodpovídá:  
termín: 28. 11. 2022

Projednávání bodu bylo ukončeno v 16:23:46

23. vyhlášení ceny vodného a stočného pro rok 2023 (bod číslo 23)
Předkladatel: Petr Hron

Projednávání bodu bylo zahájeno v 16:24:09

Diskuze zahájena v 16:24:09

V 16:26:56 odešel Jaromíra Galuščáková, přítomni 4 radní.

Aktualizovaný stav prezence:

Přítomni: (4) Petr Hron, Ing. Martin Kořízek, Mgr. Martin Dytrych, Jiří Adam
Omluveni: (0)
Nepřítomni: (1) Jaromíra Galuščáková

V 16:32:16 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Petr Hron") v tomto
znění:

Rada doporučuje zastupitelstvu města schválit cenu vodného a stočného na rok 2023 a to vodné
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za cenu 41,09 Kč/m3 , stočné za cenu 51,67 Kč/m3 .

Hlasování
pro: (4) Mgr. Martin Dytrych, Jiří Adam, Petr Hron, Ing. Martin Kořízek
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-60-3/22
zodpovídá: Petr Hron
termín: 1. 1. 2023

Projednávání bodu bylo ukončeno v 16:32:27

24. Investice na volební období 2022 - 2026 (bod číslo 24)
Předkladatel: Kateřina Klasová

Projednávání bodu bylo zahájeno v 16:41:14

Důvodová zpráva
Přikládám přehled plánovaných investic na volební období 2022-2026, pro přípravu na případnou
diskuzi.

Diskuze zahájena v 16:41:14

V 17:02:32 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Kateřina Klasová") v
tomto znění:

Rada souhlasí s předloženým návrhem investic a doporučuje zastupitelstvu města schválit plán
investic (priorita 1) na r. 2023.

Hlasování
pro: (4) Mgr. Martin Dytrych, Petr Hron, Ing. Martin Kořízek, Jiří Adam
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-61-3/22
zodpovídá: Kateřina Klasová
termín: 12. 12. 2022

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:02:38

25. Změna vytápění muzeum (bod číslo 25)
Předkladatel: Kateřina Klasová

Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:02:44

Důvodová zpráva
Na zasedání zastupitelstva dne 16.11.2022 byl p. Adamem vznesen dotaz, proč je nutné změnu
vytápění v muzeu realizovat a co by tato změna měla přinést.
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V současné době je muzeum vytápěno akumulačními kamny, které prostory vytopí na cca 15 st. C. 
Spotřeba el. energie je cca 52 MWh. Jedná se samozřejmě o celkovou spotřebu, vytápění se na této
spotřebě podílí odhadem 80%. Náklady jsou v letošním roce cca 247 000 Kč.

Odhadované náklady při ponechání současného systému vytápění budou v roce 2023 asi 380 000 Kč.

Pokud provedeme změnu systému vytápění a investujeme částku cca 2 000 000 Kč, budou
odhadované náklady na vytápění v příštím roce cca 150 000 Kč. Návratnost investice by tudíž byla
cca 9 let. 

Viz přiložený materiál.

Diskuze zahájena v 17:02:44

Rada bere materiály předložené k bodu č. 25 - Změna vytápění muzeum na vědomí.

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:06:29

26. změna zřizovací listiny STCJH (bod číslo 26)
Předkladatel: Petr Hron

Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:11:42

Důvodová zpráva
Na základě  návrhu ředitele STCJH na úpravu zřizovací listiny v předmětu činnosti je třeba schválit
novou ZL.

Diskuze zahájena v 17:11:42

V 17:12:32 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Petr Hron") v tomto
znění:

Rada doporučuje zastupitelstvu města schválit novou zřizovací listinu příspěvkové organizace
STCJH.

Hlasování
pro: (4) Mgr. Martin Dytrych, Ing. Martin Kořízek, Jiří Adam, Petr Hron
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-62-3/22
zodpovídá: Petr Hron
termín: 1. 1. 2023

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:12:45

27. nákup hoboje pro Základní uměleckou školu A. M. Buxton (bod
číslo 27)
Předkladatel: Petr Hron

Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:13:05

Diskuze zahájena v 17:13:05

V 17:13:26 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Petr Hron") v tomto
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znění:

Rada schvaluje nákup hudebního nástroje (hoboj) pro Základní uměleckou školu A. M. Buxton
Úpice ve výši 60 000 Kč. 

Hlasování
pro: (4) Mgr. Martin Dytrych, Petr Hron, Jiří Adam, Ing. Martin Kořízek
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-63-3/22
zodpovídá:  
termín: 28. 11. 2022

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:13:38

28. Pořízení serveru pro městský úřad (bod číslo 28)
Předkladatel: Petr Hron

Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:13:48

Důvodová zpráva
 Při tvorbě rozpočtu na rok 2022 bylo počítáno s nákupem serveru pro zvýšení kybernetické
bezpečnosti a kalkulována částka ve výši 140000 Kč s DPH. Vlivem všeobecného zvýšení cen a s
ohledem na zvyšování nároků na zabezpečení, kdy bude server v provozu cca 6-8 let, došlo
k navýšení ceny za tento server na částku 166190 Kč bez DPH, 201090 Kč s DPH. Částka byla
kalkulována ze současného kurzu EUR/CZK. Konečná cena bude vypočtena dle aktuálního kurzu
EUR/CZK ke dni objednávky. Finanční prostředky budou přesunuty v rámci kapitoly IT, schválené
v rozpočtu města na rok 2022.

Diskuze zahájena v 17:13:48

K tomuto bodu se vyjádřili: Petr Hron

V 17:24:37 odešel Petr Hron, přítomni 3 radní.

Aktualizovaný stav prezence:

Přítomni: (3) Ing. Martin Kořízek, Mgr. Martin Dytrych, Jiří Adam
Omluveni: (0)
Nepřítomni: (2) Jaromíra Galuščáková, Petr Hron

V 17:24:46 přišel Petr Hron, přítomni 4 radní.

Aktualizovaný stav prezence:

Přítomni: (4) Ing. Martin Kořízek, Mgr. Martin Dytrych, Jiří Adam, Petr Hron
Omluveni: (0)
Nepřítomni: (1) Jaromíra Galuščáková

V 17:34:56 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Petr Hron") v tomto
znění:

Rada souhlasí s použitím nevyčerpaných finančních prostředků na elektronickou úřední desku
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pro nákup serveru ke zvýšení kybernetické bezpečnosti Městského úřadu Úpice v rámci rozpočtu
města Úpice na rok 2022.

Hlasování
pro: (4) Mgr. Martin Dytrych, Ing. Martin Kořízek, Petr Hron, Jiří Adam
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-64-3/22
zodpovídá: Martin Hofman
termín: 31. 12. 2022

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:35:50

29. Aktualizace plánu odpisů Technických služeb města Úpice na r.
2022 (bod číslo 29)
Předkladatel: Petr Hron

Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:41:23

Diskuze zahájena v 17:41:23

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:54:38

V 17:57:37 odešel Mgr. Martin Dytrych, přítomni 3 radní.

Aktualizovaný stav prezence:

Přítomni: (3) Ing. Martin Kořízek, Jiří Adam, Petr Hron
Omluveni: (0)
Nepřítomni: (2) Jaromíra Galuščáková, Mgr. Martin Dytrych

V 17:58:56 odešel Ing. Martin Kořízek, přítomni 2 radní.

Aktualizovaný stav prezence:

Přítomni: (2) Jiří Adam, Petr Hron
Omluveni: (0)
Nepřítomni: (3) Jaromíra Galuščáková, Mgr. Martin Dytrych, Ing. Martin Kořízek

Jednání ukončeno 28.11.2022 v 17:58:56
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Ověřeno ověřovateli:

1)   29. 11. 2022 12:42 Petr Hron   

2)   30. 11. 2022 08:59 Ing. Martin Kořízek   
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